
Beste Leuvenaar,

Het coronavirus blijft ons leven beïnvloe-
den en vraagt een ongeziene inspanning 
van ieder van ons. Samen met u hoop 
ik dat de lente en zomer ons niet enkel 
zon brengen, maar dat we weldra onze 
vrijheid herwinnen. Ondertussen blijft 
het hartverwarmend om te zien hoe de 
Leuvenaars voor elkaar zorgen. Blijf dat 
doen! 

N-VA Leuven zat de voorbije weken 
niet stil. Zo blijven de wooncrisis en de 
uitdagingen voor de Leuvense handel en 
horeca hoog op onze agenda staan. We 
sprongen in de bres voor de Leuvense 
bewonersparkeerplaats en voor het Park-
veld. Onze gemeenteraadsleden stelden 
voor om trouwen in openlucht mogelijk te 
maken. We ijverden voor meer inspraak in 
projecten zoals het Wisselspoor, Leuven 
Bad en de Bruulparking 2.0. 

Verder riepen we het stadsbestuur op tot 
fi nanciële soberheid. De problemen van 
de Leuvenaars verdienen alle aandacht, 
niet de grote prestigeprojecten. We stel-
den onder andere voor om onze parken 
uit te rusten met een druktebarometer, 
om meer buitensportplekken in te richten 
en om eindelijk werk te maken van een 
dierenasiel. 

Hou vol. Alles komt goed. Nog even en 
we kunnen elkaar weer in levenden lijve 
ontmoeten voor een babbel. 

Warme groet,

Red de Leuvense bewonersparkeerplaats
In Leuven verdwenen de laatste jaren meer dan 2.700 van de 7.400 parkeerplaatsen 
voor bewoners. Gemeenteraadsleden Zeger Debyser en Veerle Bovyn springen in de 
bres voor de bewonersparkeerplaats, want niet iedereen hee�  een alternatief. 

Bij de heraanleg van de Noormannen-
straat, de Ierse Predikherenstraat, de 
plannen voor de Willem Quarrélaan, 
Lobergenbos en de Werkhuizenstraat, en 
bij de opstart van de bevraging Vorm3010 
in Kessel-Lo zien we één rode lijn. De stad 
betrekt bewoners te laat in het plannings-
proces, houdt te weinig rekening met hun 
mening en voert vaak geen onderzoek 
naar de parkeerbehoefte uit. Het resultaat 
is steeds hetzelfde: er verdwijnen een pak 
publieke parkeerplaatsen.

Asociale ideologische strijd
“Wij betreuren niet alleen het gebrek aan 
inspraak, maar ook de ideologische strijd 

tegen publieke bewonersparkeerplaatsen”, 
aldus Zeger Debyser en Veerle Bovyn. “Die 
moeten steeds meer wijken. Dat is asociaal, 
want ondergrondse parkeerplaatsen zijn 
duur. Die liggen ook vaak te ver voor oudere 
of minder mobiele Leuvenaars.” 

Meer parkeerkaarten dan plaatsen
Bovendien verkoopt het stadsbestuur meer 
blauwe kaarten dan er plaatsen beschik-
baar zijn in sommige stadsdelen. “Met de 
duurste parkeerkaarten van Vlaanderen 
is het redelijk straf dat er op sommige 
plekken 20 procent meer kaarten worden 
verkocht dan er plaatsen zijn.” 

N-VA Leuven vraagt dat:

•  elke heraanleg van het openbaar domein start met een inspraakronde, met inbegrip van 
een analyse van de parkeerbehoefte;

•  elk plan tot heraanleg ook daadwerkelijk rekening houdt met de noden van de bewoners;
•  in wijken met een blauwe zone het aantal parkeerplaatsen minstens overeenkomt

met het aantal uitgereikte bewonerskaarten.

Zeg JA tegen trouwen in openlucht (p. 2) Zelfs in coronajaar 44.000 ANPR-GAS-boetes (p. 3)

Lorin Parys
Fractievoorzitter

Massaal parkeerplaatsen voor bewoners schrappen, is asociaal.”
Gemeenteraadsleden Veerle Bovyn en Zeger Debyser
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Stadsbestuur verwijdert kritische ideeën van participatiewebsite 

“Leuvenaar ligt wakker van dure woningen, niet van dekolonisatie”
Enkele weken geleden riep het stadsbestuur alle Leuvenaars op om ideeën om de publieke ruimte te  ‘dekoloniseren’ in te dienen 
via het online platform ‘Leuven, maak het mee!’. “Dit stadsbestuur heeft zijn prioriteiten niet op orde. Het detecteert problemen 
die er nauwelijks zijn”, aldus gemeenteraadslid Katrien Houtmeyers.

“Het stadsbestuur ligt wakker van deko-
lonisatie, de Leuvenaar van onbetaalbare 
woningen. Leuven is een heel diverse 
stad waar veel nationaliteiten met elkaar 
samenleven, maar de Leuvenaars een 
schuldgevoel aanpraten over hun ‘witheid’ 
zal de harmonie niet bevorderen. Echte 
problemen oplossen wel”, zegt Katrien 
Houtmeyers.

Geen ruimte voor kritiek
De oproep van het stadsbestuur kende 

overigens maar een beperkt succes. Maar 
wat nog veel straffer is, is dat het stads-
bestuur geruisloos meerdere, veelal beleefde 
reacties verwijderde van het online platform. 
Gemeenteraadslid Frieda Aerts: “De rode 
lijn in de gecensureerde ideeën is de kritiek 
op het stadsbestuur. In Leuven mag je 
dus ideeën hebben, zolang het die van de 
burgemeester en schepenen zijn. Wat heeft 
het voor zin om de Leuvenaars om hun 
mening te vragen, om vervolgens enkel 
gelijkgezinden aan het woord te laten?”

Er werd in 2020 37 miljoen euro meer uitgegeven dan er binnenkwam
“Stadsbestuur licht enkel de positieve kanten 
van de financiële resultaten toe”
Eind april stelde het Leuvense stadsbestuur zijn jaarrekening voor. Gemeenteraadslid Pieterjan Vangerven: “Het stadsbestuur 
verhoogde de belasting op wonen met vijf miljoen euro. Om die verhoging te rechtvaardigen, beloofde het bestuur een pak 
investeringen. Wat blijkt? Het bestuur voerde 40 miljoen euro minder investeringen uit dan beloofd. En toch heeft het vorig 
jaar alles samengeteld nog steeds 37 miljoen euro meer uitgegeven dan wat het binnenkreeg.”

De N-VA zou bovendien andere 
keuzes maken op het vlak 
van investeringen. “Waarom 
bespaart men tien miljoen 
euro op de Parkschool, een 
school voor bijzonder onder-
wijs waar kinderen les volgen 
in containers uit 1993? En 
wat ben je als horecabaas met 

‘mentale ondersteuning’ van 
het stadsbestuur als datzelfde 
stadsbestuur je tien procent 
extra onroerende voorheffing 
op je horecapand laat betalen 
en koppig de promotaks blijft 
opleggen?”, vraagt Pieterjan 
Vangerven zich af. 

Investeren in Leuvenaar
“De N-VA vindt dat we de 
tering naar de nering moeten 
zetten en investeren in 
mensen en infrastructuur, 
niet in prestigeprojecten 
zoals een openluchtzwembad 
aan de Vaart.”

Gemeenteraadsleden Katrien Houtmeyers 
en Frieda Aerts

Gemeenteraadsleden Lies Verlinden 
en Debby Appermans
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“Zeg JA tegen trouwen in openlucht”
Trouwen in de buitenlucht is niet alleen een coronaveilige oplossing, het is ook 
romantisch en apart. De N-VA diende een voorstel in.

“Leuven heeft zoveel mooie, romantische plaatsen die daarvoor perfect zouden zijn. 
Denk bijvoorbeeld aan het Dijlepark, de prachtige Kruidtuin, de speciale hoekjes van 
het Stadspark …”, aldus gemeenteraadsleden Lies Verlinden en Debby Appermans. 

Andere steden geven het voorbeeld
“Wij willen trouwen in openlucht ook graag in Leuven mogelijk maken, maar volgens 
het stadsbestuur is dat vanwege het grote aantal huwelijken praktisch niet haalbaar. 
In Leuven worden elk jaar 500 huwelijken voltrokken. In Antwerpen zijn dat er 
gemiddeld 2.150, en daar is trouwen in openlucht wél mogelijk. Ook in Oostende en 
Gent kan het al. Als het in die steden kan, moet het ook bij ons lukken.” 

leuven@n-va.be
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Voorstel N-VA: huis in buitenland = geen 
recht op sociale woning
“Fraude met buitenlandse 
eigendommen opsporen is 
sociale rechtvaardigheid”
De regel is duidelijk: heb je al een eigendom, dan heb je geen 
recht op een sociale woning. Dat was tot voor kort gemakkelijk 
te controleren voor onroerend goed in België, maar niet voor 
wie een huis in het buitenland hee� . Vlaams minister van 
Wonen Matthias Diependaele bracht daar verandering in. 

“Dankzij Vlaams minister van 
Wonen Matthias Diependaele 
kunnen sociale huisvestings-
maatschappijen samenwerken 
met bedrijven die in 40 landen 
kunnen verifiëren of huurders 
daar een eigendom hebben. 
Sociale verhuurders kunnen 
een beroep doen op vijf mil-
joen euro subsidie voor zo’n 
eigendomsonderzoek”, aldus 
fractievoorzitter Lorin Parys.

Leuven doet niet mee
Gemeenteraadslid Katelijne 
Dedeurwaerder: “De N-VA 
stelde op de gemeenteraad 
voor dat sociale huisvestings-
maatschappij Dijledal – met 
3.300 woningen – van die 
mogelijkheid gebruik zou 
maken, maar het stadsbestuur 
wou daar niet op ingaan. 

Terwijl er wél streng wordt 
nagegaan of een huurder een 
binnenlandse eigendom heeft, 
wil het bestuur blijkbaar 
niet dezelfde strenge check 
doen op eigendommen in het 
buitenland. Dat is onbegrij-
pelijk, want het is gewoon een 
kwestie van sociale rechtvaar-
digheid ten opzichte van wie 
écht een sociale woning nodig 
heeft.” 

44.000 ANPR-GAS-boetes vorig jaar

“Zelfs in coronajaar zijn 
Leuvense ANPR-camera’s 
boetevalstrikken”
N-VA Leuven vroeg op hoeveel verkeersovertredingen de 
ANPR-camera’s in Leuven vorig jaar registreerden. Dat 
blijken er liefst 44.292 te zijn, goed voor 2,1 miljoen euro aan 
boetes. 

“Men zou verwachten dat 
er in 2020, een coronajaar 
waarin iedereen ‘in zijn kot’ 
bleef, minder overtredingen 
geregistreerd zouden worden”, 
zegt gemeenteraadslid Zeger 
Debyser. “Niets is minder 
waar. De camera’s aan de 
Spaanse Kroon (Oude Baan en 
Hoegaardsestraat) bleven 190 
à 280 boetes per maand regis-
treren. En de boetekampioen 
op het Martelarenplein heeft 
meer dan 2.000 vaststellingen 
per maand op zijn naam. Dat 
zijn bijna 70 boetes per dag.”

Slecht voor handel en 
horeca
Gemeenteraadslid Anja 
Verbeeck: “Het aantal over-
tredingen blijft erg hoog. 
Daarom vragen we om een 
evaluatie van de situatie en 
een betere signalisatie. Duidt 
zo’n cijfer niet eerder op een 
onduidelijke verkeerssituatie 
dan op onwil? De boetes 
mogen dan wel gemakkelijk 

geld in het laatje brengen, de 
verstrooide beboete bezoekers 
zien we mogelijk niet meer 
terug in Leuven, met alle 
nadelige gevolgen voor onze 
handel en horeca.”

voor dat sociale huisvestings-

maken, maar het stadsbestuur 

Fractievoorzitter Lorin Parys en 
gemeenteraadslid Katelijne Dedeurwaerder

Gemeenteraadsleden Zeger Debyser 
en Anja Verbeeck

Wist u dat ...
  het Leuvense stadsbestuur onze resolutie tegen de Brusselse 
stadstol niet heeft gesteund?

  ook de deskundigen bij de provincie, net als de N-VA, neen zeggen 
tegen ’t Wisselspoor?

  de N-VA voorstelt om papier en karton kosteloos naar het 
containerpark te kunnen brengen? 

  wij succesvol ijverden voor het herinvoeren van 4 uur gratis 
parkeren in Parking Vaartkom? 

  we voorstelden om onze parken een druktebarometer te geven?

  het Leuvense stadsbestuur van Vooruit, CD&V en Groen unaniem 
tegen ons voorstel voor een stadsbos op Parkveld stemde?

  wij graag een calisthenics-park, een trainingsplek in de buitenlucht 
met sporttoestellen, willen zien in elke deelgemeente?

  de N-VA zich blijft inzetten voor een beter parkeer- en 
mobiliteitsplan voor Wilsele-Dorp?

www.n-va.be/leuven
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Stroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps-
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 
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Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Palfijn

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 
Daar snakken we met z’n allen naar.”

Lorin Parys, Vlaams volksvertegenwoordiger

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 


